

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Atrium Biotechnologies, Inc.		05/11/2007	CORPORATION: CANADA
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	Atrium Innovations, Inc.		
Street Address:	1405 boul. du Parc-Technologique		
City:	Quebec City		
State/Country:	CANADA		
Postal Code:	G1P 4P5		
Entity Type:	CORPORATION: CANADA		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	2567816	MDI COMPLEX	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	(202)955-5564		
	<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>		
Phone:	2024192407		
Email:	elizabeth.vary@hklaw.com		
Correspondent Name:	Elizabeth F. Vary, Holland & Knight LLP		
Address Line 1:	2099 Pennsylvania Avenue, NW		
Address Line 2:	Suite 100		
Address Line 4:	Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20006		
DOMESTIC REPRESENTATIVE			
Name:			
Address Line 1:			
Address Line 2:			
Address Line 3:			
Address Line 4:			

OP \$40.00 2567816

NAME OF SUBMITTER:	Elizabeth F. Vary
Signature:	/elizabeth f. vary/
Date:	04/09/2008
Total Attachments: 6 source=ATRIUM13049.36certificate of amendment#page1.tif source=ATRIUM13049.36certificate of amendment#page2.tif source=ATRIUM13049.36certificate of amendment#page3.tif source=ATRIUM13049.36certificate of amendment#page4.tif source=ATRIUM13049.36certificate of amendment#page5.tif source=ATRIUM13049.36certificate of amendment#page6.tif	



**Certificate
of Amendment**

**Canada Business
Corporations Act**

**Certificat
de modification**

**Loi canadienne sur
les sociétés par actions**

ATRIUM INNOVATIONS INC.

369384-8

Name of corporation-Dénomination de la société

Corporation number-Numéro de la société

I hereby certify that the articles of the
above-named corporation were amended:

Je certifie que les statuts de la société
susmentionnée ont été modifiés:

- a) under section 13 of the Canada Business Corporations Act in accordance with the attached notice;
- b) under section 27 of the Canada Business Corporations Act as set out in the attached articles of amendment designating a series of shares;
- c) under section 179 of the Canada Business Corporations Act as set out in the attached articles of amendment;
- d) under section 191 of the Canada Business Corporations Act as set out in the attached articles of reorganization;

- a) en vertu de l'article 13 de la Loi canadienne sur les sociétés par actions, conformément à l'avis ci-joint;
- b) en vertu de l'article 27 de la Loi canadienne sur les sociétés par actions, tel qu'il est indiqué dans les clauses modificatrices ci-jointes désignant une série d'actions;
- c) en vertu de l'article 179 de la Loi canadienne sur les sociétés par actions, tel qu'il est indiqué dans les clauses modificatrices ci-jointes;
- d) en vertu de l'article 191 de la Loi canadienne sur les sociétés par actions, tel qu'il est indiqué dans les clauses de réorganisation ci-jointes;

Richard G. Shaw
Director - Directeur

May 11, 2007 / le 11 mai 2007

Date of Amendment - Date de modification



Industry Canada Industrie Canada

ELECTRONIC TRANSACTION RAPPORT DE LA TRANSACTION
REPORT ÉLECTRONIQUE

Canada Business Loi canadienne sur les
Corporations Act sociétés par actions

ARTICLES OF AMENDMENT CLAUSES MODIFICATRICES
(SECTIONS 27 OR 177) (ARTICLES 27 OU 177)

Processing Type - Mode de traitement: E-Commerce/Commerce-É

<p>1. Name of Corporation - Dénomination de la société</p> <p>LES BIOTECHNOLOGIES ATRIUM INC.- ATRIUM BIOTECHNOLOGIES INC.</p>	<p>2. Corporation No. - N° de la société</p> <p>369384-8</p>
--	--

3. The articles of the above-named corporation are amended as follows:
Les statuts de la société mentionnée ci-dessus sont modifiés de la façon suivante:

La dénomination sociale est modifiée pour :

ATRIUM INNOVATIONS INC.

La province ou le territoire au Canada où est situé le siège social est modifié pour : Québec

Autres changements :

Voir l' « Annexe 1 » ci-jointe. - See the annexed Schedule 1.

ANNEXE 1

Le capital social de la société composé d'un nombre illimité d'actions à droit de vote multiple, d'actions à droit de vote subalterne et d'actions privilégiées est modifié de la façon suivante :

a) la catégorie d'actions à droit de vote multiple, dont aucune action n'est émise et en circulation, est annulée;

b) la désignation de la catégorie d'actions à droit de vote subalterne est modifiée en celle d'« actions ordinaires »; et

c) les droits, privilèges, conditions et restrictions afférents aux actions ordinaires et aux actions privilégiés du capital social de la société sont modifiés en conséquence et ce, pour des fins de concordance;

de telle sorte que le capital social autorisé de la société sera dorénavant composé d'un nombre illimité d'actions ordinaires et d'un nombre illimité d'actions privilégiées, lesquelles comporteront les droits, privilèges, conditions et restrictions décrits à l'annexe 2 ci-jointe.

SCHEDULE 1

The share capital of the Corporation consisting of an unlimited number of Multiple Voting Shares, an unlimited number of Subordinate Voting Shares and an unlimited number of Preferred Shares is amended as follows:

(a) the class of shares designated as Multiple Voting Shares, of which class no shares are issued and outstanding, is cancelled as a class;

(b) the shares designated as Subordinate Voting Shares are redesignated as "Common Shares"; and

(c) the rights, privileges, conditions and restrictions attaching to the Common Shares and the Preferred Shares of the share capital of the Corporation are amended accordingly, for purposes of harmonization;

such that the authorized share capital of the Corporation shall hereafter consist of an unlimited number of Common Shares and an unlimited number of Preferred Shares having the rights, privileges, conditions and restrictions described in Schedule 2 annexed hereto.

ANNEXE 2

1. Actions ordinaires

Les détenteurs des actions ordinaires ont le droit :

a) de voter à toutes les assemblées des actionnaires, sauf aux assemblées auxquelles seuls les détenteurs d'une catégorie particulière d'actions ont le droit de vote;

b) sous réserve des droits, privilèges, conditions et restrictions afférents à toute autre catégorie d'actions de la société :

(i) de recevoir tout dividende déclaré par la société sur les actions ordinaires; et

(ii) de recevoir le reliquat des biens de la société advenant la liquidation ou dissolution volontaire ou forcée de la société.

2. Actions privilégiées

2.1 Émission en séries

Les actions privilégiées peuvent en tout temps être émises en une ou plusieurs séries, le nombre d'actions privilégiées devant composer chaque série sera déterminé par résolution du conseil avant telle émission.

2.2 Modalités de chaque série

Le conseil pourra, par résolution et avant l'émission d'actions privilégiées d'une série donnée, déterminer la désignation, les droits, privilèges, conditions et restrictions afférents aux actions privilégiées de telle série, y compris, mais sans limiter la portée de ce qui précède, le taux du dividende préférentiel, la date de paiement, les modalités et conditions relatives à l'acquisition par la société de telles actions, s'il y a lieu, et à l'échange ou la conversion de telles actions s'il y a lieu, le tout confirmé et déclaré par statuts de modification.

Nonobstant ce qui précède, les actions privilégiées ne confèrent pas à leur détenteur le droit de voter aux assemblées des actionnaires ou d'y assister, sauf lorsque la Loi canadienne sur les sociétés par actions le permet.

2.3 Prix de rachat

Aux fins des présentes, l'expression « prix de rachat » quant à toute action privilégiée signifie :

a) lorsque cette action a été émise pour une contrepartie en numéraire, le montant auquel cette action a

été émise;

b) lorsque cette action a été émise, en tout ou en partie, pour une contrepartie autre que du numéraire, le montant en numéraire payé pour l'émission de cette action plus un montant égal à la juste valeur marchande de toute contrepartie d'autre nature reçue relativement à cette action; la juste valeur marchande doit être calculée à la date de l'émission de cette action et conformément aux normes d'évaluation reconnues.

Le prix de rachat doit être diminué du montant de tout remboursement de capital versé au détenteur de toute action privilégiée, et ce à compter de la date dudit remboursement de capital.

2.4 Rang

Les actions privilégiées de chaque série auront priorité sur les actions ordinaires de la société ainsi que sur toute autre action de rang subordonné aux actions privilégiées, à l'égard de la déclaration et du paiement des dividendes et de la distribution des biens en cas de liquidation ou de dissolution de la société, volontaire ou forcée, ou de quelque autre distribution des biens de la société entre ses actionnaires aux fins de liquider ses affaires. Les actions privilégiées de chaque série peuvent également se voir attribuer d'autres priorités ou privilèges sur les actions ordinaires de la société et sur toutes autres actions d'un rang subordonné aux actions privilégiées, qui peuvent être déterminés, dans le cas de chaque série, d'actions privilégiées dont l'émission est autorisée.

Les actions privilégiées de chaque série prendront rang de façon concurrente avec les actions privilégiées de toute autre série relativement au droit préférentiel quant au paiement de dividendes et à la distribution de l'actif en cas de liquidation ou de dissolution de la société, qu'elle soit volontaire ou forcée, ou dans le cas de toute autre distribution de l'actif de la société entre ses actionnaires aux fins de liquider ses affaires.

2.5 Liquidation

Dans le cas de liquidation ou de dissolution volontaire ou forcée de la société ou de quelque autre distribution des biens de la société entre ses actionnaires aux fins de liquider ses affaires, les détenteurs d'actions privilégiées de chaque série auront droit de recevoir, et ce, avant qu'une distribution d'actif ne puisse être faite aux détenteurs d'actions ordinaires ou de toutes autres actions de rang subordonné, un montant égal au prix de rachat desdites actions plus un montant égal à tout dividende déclaré et non payé sur ces actions (qui aux fins des présentes, doit être calculé à la date de telle distribution) et rien de plus.

SCHEDULE 2

1. Common Shares

The holders of the Common Shares are entitled:

- a) to vote at all meetings of shareholders, except meetings at which only holders of a specified class of shares are entitled to vote;
- b) subject to the rights, privileges, restrictions and conditions attaching to any other class of shares of the Corporation:
 - (i) to receive any dividend declared by the Corporation on the Common Shares, subject to the prior rights of the holders of Preferred Shares; and
 - (ii) to receive the remaining property of the Corporation upon dissolution, liquidation or winding-up of the Corporation.

2. Preferred Shares

2.1 Issuance in series

The Preferred Shares may at any time and from time to time be issued in one or more series, each series to consist of such number of shares as may before the issue thereof be determined by resolution of the Board.

2.2 Terms of each Series

The Board shall, by resolution duly passed before the issue of any Preferred Shares of any series, determine the designation, rights, privileges, conditions and restrictions to be attached to the Preferred Shares of such series, including, but without in any way limiting or restricting the generality of the foregoing, the rate of preferential dividends, the dates of payment thereof, the terms and conditions of redemption, if any, and conversion rights, if any, the whole as may be confirmed and declared by articles of amendment.

Notwithstanding the foregoing, no Preferred Shares shall have attached to them any right to vote at any meeting of shareholders or to attend thereat other than as provided for pursuant to the Canada Business Corporations Act.

2.3 Redemption Price

For the purposes hereof, the term "redemption price" for any Preferred Share shall mean:

- a) where such share was issued for money, the amount for which such share was issued; or
- b) where such share was issued in whole or in part for a consideration other than money, then the amount in money (if any) paid for the issue of such share plus an amount equal to the fair market value of such other consideration received; such fair market value shall be calculated as at the date of issue of such share and shall be determined in accordance with recognized standards of valuation.

The redemption price shall be reduced by the amount of any return of capital paid to the holder of any Preferred Share as of the date of such return of capital.

2.4 Ranking

The Preferred Shares of each series shall, with respect to priority in payment of dividends and in the distribution of assets in the event of the liquidation or the dissolution of the Corporation, whether voluntary or involuntary, or any other distribution of the assets of the Corporation among its shareholders for the purpose of winding up its affairs, be entitled to a preference over the Common Shares of the Corporation and over any other shares ranking junior to the Preferred Shares, and the Preferred Shares of each series shall also be given such other preferences over the Common Shares and any other shares ranking junior to the Preferred Shares as may be determined as to their respective series authorized to be issued.

The Preferred Shares of each series shall rank on a parity with the Preferred Shares of every other series with respect to priority in payment of dividends and in the distribution of assets in the event of the liquidation, dissolution or winding up of the Corporation, whether voluntary or involuntary, or any other distribution of the assets of the Corporation among its shareholders for the purpose of winding up its affairs.

2.5 Liquidation

In the event of the liquidation, dissolution or winding up of the Corporation or any other distribution of assets of the Corporation among its shareholders for the purpose of winding up its affairs, the holders of the Preferred Shares of each series shall be entitled to receive, before any distribution of the assets is made among the holders of the Common Shares and any other class of shares ranking junior to the Preferred Shares, an amount equal to the redemption price for such shares plus an amount equal to all accrued and unpaid dividends thereon, whether or not declared (which for such purposes shall be calculated up to the date of such distribution) and no more.

Date	Name - Nom	Signature	Capacity of - en qualité
2007-05-11	MANON DESLAURIERS		DIRIGEANT AUTORISÉ

Page 4 of 4

Canada